
屏東科技大學 - 數位學習平台

課程名稱：(1114)英語聽講練習102(8503)_ (1114)English Listening & Speaking Practice

102(8503) 授課教師：潘慧蘭

《尊重智慧財產權，請使用正版教科書，勿非法影印書籍及教材，以免侵犯他人著作權》

開課班級: 授課老師: 潘慧蘭 學分數: 1

課程大綱:
本課程主要針對英文日常生活用語，例如：打招呼與自我介紹、瞭解簡單的指令與請求、能簡短
且適當地口語應答。
文法重點：各式時態的肯定句、否定句和問句(例如：現在簡單式、現在完成式
、過去簡單式和過去進式)。主詞動詞單複數一致性、形容詞(含分詞和最高級)、情態助動詞、代
名詞、指示詞及子句(如形容詞子句、假設句)。 單字重點：個人資訊和喜好、
活動和經驗、外貌和個性、環境和天災等。

outline:
The goal of this course is to familiarize students with daily conversations in English, such as greetings and
self-introduction, simple instructions and requests, and short but appropriate responses to questions and
requests. Grammar focus: the use of tenses (e.g. present simple, present perfect, past simple, and past
continuous) of the verb "to be" and other common action verbs in questions, statements and negatives;
subject-verb agreement; adjectives (including participles and superlatives); modals; pronouns (including
possessives); demonstratives and clauses (e.g. adjective and conditional clauses). Vocabulary focus:
personal information and preferences, activities and experiences, appearance and personality, natural
environment and disasters, etc.

教學型態: 成績考核方式:
課堂教學+小組討論 平時成績:30%

期中考:30%
期末考:30%
其它:%

本科目教學目標:

參考書目:
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課程進度表：
週次 起訖月日 授課單元(內容) 備註
第1週 7.03~7.10 Course Introduction

Unit 7
19日正式上課。19~23日加退
選，復(轉)學生及延修生選課
，雙主修、輔系申請，23日
申辦抵免學分截止日

第2週 7.10~7.17 Unit 8 28日和平紀念日(放假)
第3週 7.17~7.24 Unit 9
第4週 7.24~7.31 Unit 10 11日成績優異提前畢業者提

出申請截止日,14日第1次校
教評會

第5週 7.31~8.07 Unit 11
第6週 8.07~8.14 Unit 12

Final Exam
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